



Højby, den 6. maj 2025

**Referat af
Repræsentantskabsmøde
Fredag den 25. april 2025 kl. 17.30
På Hotel Højby Sø**

Dagsorden

1. Valg af dirigent
2. Godkendelse af dagsorden
3. Godkendelse af referat fra mødet den 11. oktober 2024
4. Årsberetning/ved fungerende formand Poul Jørgensen
5. Driften ved Kim Løkke
6. Regnskab og revisionsberetning/v Tommy Borlund Olsen
 - a. Godkendelse af regnskab og ledelsespåtegning
7. Valg af:
 - a. Formand for en 1-årig periode:
Per-Ole Front er villig til valg
8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode
 - a. Tommy Borlund Olsen - villig til genvalg
Flemming Erik Hansen – villig til genvalg
 - b. Valg af 1 bestyrelsesmedlem for en 1-årig periode
Morten Christensen – er villig til valg
9. Valg af 1 bestyrelsessuppleant for en 2-årig periode
 - a. Gunnar Ildor – er villig til valg
10. Valg af 2 interne revisorer for en 1-årig periode
 - a. Jørgen Laursen – villig til genvalg
Iben Mønich – villig til genvalg
11. Valg af en revisorsuppleant
 - a. Jean-Luc Rabot er villig til valg
12. Medlemsmødet i Stenstrup Forsamlingshus
 - a. Godkendelse af beretning til medlemsmødet
Søndag den 25. maj 2025 kl. 10.00
13. Eventuelt

I mødet deltog:

- | | |
|------------|--|
| Område 1: | Flemming Vielsted |
| Område 2: | Niels Christian Juul |
| Område 3: | Flemming Erik Hansen og Gurli Rønnekilde |
| Område 4: | Tommy Borlund Olsen og Iben Mønich |
| Område 5: | Gunnar Ildor og Per Ole Front |
| Område 6: | |
| Område 7: | |
| Område 8: | |
| Område 9: | Poul Jørgensen |
| Område 10: | Jørgen Laursen og Walther Jensen |
| Område 11: | Morten Christensen og Jean-Luc Rabot |
| Område 12: | Benny Nielsen |

- Afbud: Ole Mochrdel – område 6
Børge Rasmussen og Lars Ødum – område 7
Ove Toft – område 9
- Ikke tilstede: Finn Hansen Møller – område 1
Gert Vestergaard – område 6
Lars Madsen – område 12



Poul Jørgensen startede med at mindes Mogens Leth og der blev holdt et minuts stilhed

Herefter bød Poul Jørgensen velkommen til mødet.

1. Valg af dirigent

Bestyrelsen foreslog Flemming Hansen.

Flemming Hansen blev valgt til dirigent og takkede for valget, hvorefter han konstaterede mødets lovlighed samt beslutningsdygtighed.

Herefter gik dirigenten over til navncopraab af de fremmødte.

2. Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt.

3. Godkendelse af referat 1 af mødet 11. oktober 2024

Referatet blev godkendt.

Herefter gav dirigenten ordet til Poul Jørgensen

4. Årsberetning ved fungerende formand Poul Jørgensen

Da beretningen var udsendt, blev det besluttet at gennemgå hvert punkt med eventuelle efterfølgende spørgsmål.

Nyt regnskabsår

Niels Christian Juul spurgte hvordan indtægten bliver bogført og hvad er udfordringen ved aflæsning.

Kim Løcke svarede at udfordringen var vejret, da der ikke kan aflæses gennem vand.

Niels Christian Juul spurgte om man kunne flytte aflæsningen og opkrævningerne.

Hertil svarede Annelise at det var vedtægtsbestemt, at afregningen var ultimo februar og der var afleveringsfrister til PBS ultimo januar. Bogføringen er i det indeværende regnskabsår.

Udpumpet vandmængde

Gurli Rønnekilde spurgte til vandsektorloven i forhold til den udpumpede vandmængde.

Poul Jørgensen svarede, at GHT først skulle se om vi kom over de 200.000 m³.

Spildprocent

Kim Løcke forklarede hvordan spildprocenten var havnet på 11%, dette skyldes at det seneste regnskabsår kun var på et halvt år.

Gurli Rønnekilde spurgte til finansieringen i forhold til nye projekter.

Poul Jørgensen svarede at der ikke var en økonomisk plan og Kim Løcke oplyste, at der var en vedligeholdelsesplan

Niels Christian Juul spurgte om hvor mange vandledninger der var over 50 år og om GHT var i den situation, at hvis vi ikke renoverer ville GHT så komme op over de 10%.

Tommy Borlund Olsen svarede at han ikke mente at dette var tilfældet. Kim Løcke supplerede med at det var en fordel at der var flere forbrugere (Lumsås).

Benny Nielsen spurgte hvad svaret var til vandledningerne.



Tommy Borlund Olsen svarede, at det var svært at svare på rørenes alder og hvad det har af betydning.

Kim Løcke oplyste, at GHT har nogle ledninger hvor alderen ikke var kendt, men generelt var der godt styr på alderen.

BNBO

Gurli Rønnekilde spurgte om der var nogle regler og hvor boringen lå. Hertil svarede Poul Jørgensen at der ikke var en køreplan, og Kim Løcke svarede at boringen var ved Stenstrupvej 17.

Ledningsnettet

Flemming Vielsted spurgte hvad den laveste spildprocent var. Hertil svarede Kim Løcke at GHT's udfordring var at det var et stort sommerhusområde.

Det nye regnskabsprogram

Niels Christian Juul spurgte hvad det nye regnskabsprogram hed og hertil svarede Annelise Hansen at det e-economic.

Gurli Rønnekilde spurgte om det var Beierholm der havde anbefalet programmet. Annelise Hansen svarede at det primært var fordi det forrige var til meget større selskaber og at langt de fleste revisorer brugte e-economic.

Nye tiltag

Der var ingen spørgsmål til dette punkt.

Status på kontoret

Annelise Hansen redegjorde for situationen på kontoret og oplyste, at det havde været meget tidskrævende, men at kontoret nu var lige med.

5. Vandforbruget og -analyser

Kim Løcke fremviste den udpumpede vandmængde fra januar og frem. Marts var dog ikke medtaget, da det nye styringsanlæg ikke var færdiggjort. Desuden oplyste Kim Løcke, at der havde været en del ledningsbrud i påsken.

Gurli Rønnekilde spurgte hvor disse brud havde været og Kim Løcke svarede at de primært havde været i områderne Gudmindrup og Tengslemark.

Der blev spurgt ind til status på kokeanbefalingen og hertil svarede Kim Løcke at det var embedslægen der skulle godkende ophævelsen af kokeanbefalingen. Det var en råvandsledning der var skyld i kokeanbefalingen – denne er blevet lavet.

6. Regnskab og revisionsberetning v/Tommy Borlund Olsen

Tommy Borlund Olsen gennemgik årsrapporten samt revisionsberetningen.

Niels Christian Juul spurgte til kubikmeterafgifte. Annelise Hansen svarede at Beierholm havde direkte adgang FAS og tallet var trukket derfra.

Gurli Rønnekilde spurgte til fleksjobordningen, hvor GHT førhen havde fået refunderet en vis procentdel. Annelise Hansen oplyste, at denne ordning var ophævet.

Dirigenten spurgte herefter om der var flere spørgsmål til regnskabet. Dette var ikke tilfældet. Regnskabet blev godkendt.



7. Valg af:

- a. Valg af formand for en 1-årig periode
Per Ole Front er villig til valg. Per Ole Front blev valgt

8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode

- a. Tommy Borlund Olsen – villig til genvalg – Tommy Borlund Olsen blev valgt
Flemming Erik Hansen – villig til genvalg – Flemming Erik Hansen blev valgt
- b. Valg af 1 bestyrelsesmedlem for en 1-årig periode
Morten Christensen er villig til valg – Morten Christensen blev valgt

9. Valg af en bestyrelsessuppleant for en 2-årig periode

- a. Gunnar Ildor er villig til valg. Gunnar Ildor blev valgt

10. Valg af 2 interne revisorer

- a. Jørgen Laursen – villig til genvalg. Jørgen Laursen blev valgt.
- b. Iben Mønich – villig til genvalg. Iben Mønich blev valgt.

11. Valg af 1 revisorsuppleant

- a. Jean-Luc Rabot er villig til valg. Jean-Luc Rabot blev valgt.

12. Medlemsmødet i Stenstrup Forsamlingshus

- a. Godkendelse af beretning til medlemsmødet søndag den 25. maj 2025 kl. 10.00. Beretningen blev godkendt.

13. Eventuelt

Gurli Rønnekilde spurgte om beretningen ville blive lagt på hjemmesiden. Hertil blev der svaret at dette ville blive gjort.

Mødet sluttede kl. 19.00

Referent: Annelise Hansen

Referatet godkendt


Flemming Hansen